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Burmistrz Miasta Sierpc

Ja rosłaW Perzyński

lnterpelacja

Panie Burmistrzu na ostatniej sesji zadałem Panu pytanie

Czy wladze miasta podjęły działania służące pozyskaniu lokalnych pańnerów w celu realizacji

pro8ramu ogó|nopolskiej Karty Dużej Rodziny , jeżeli tak to jakie to działania i z klm miasto

nawiązało współpracę ?

odpowiedź Pana ograniczyła się do stwierdzenia, że rozmowy toczą 5ię a]e w chwili obecnej

tylko W urzędzie.

W związku z tym ponawiam swoje pytanie

czy rozmowy wyszły poza mury Urzędu Miasta ijakie są ich wyniki tych działań? Jeżeli

w dalszym ciągu nic W tej sprawie nie zrobiono to proszę podać przybliżony harmonogram działań

w powyższej sprawie ?
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